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     Protokół  z Komisji Edukacji Kultury i Sportu 

z dnia  21 czerwca  2021 roku. 

posiedzenie online 

 

• Prowadzący obrady: Przewodniczący Andrzej Mentel 

• Porządek Komisji zgodny z planem pracy 

1. „Lato w mieście” – plany, harmonogram imprez.  

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 

3. Sprawy bieżące. 

• Czas trwania posiedzenia  od 16.00 – 16.15 

• Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności   - Obecnych   7 z 7 

• Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec  

• Naczelnik Wydziału Edukacji i Polityki Społecznej Elżbieta Bazańska – Wolska 

• Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji i Polityki Społecznej – Justyna Lisowska 

• MOSiR- Jakub Kużdżał  

• MOPS – A. Jóźwin – Rybska  

• Muzeum Saturn – I. Szaleniec  

• MBP – B. Podgórska  

Przebieg obrad: 

Przewodniczący Andrzej Mentel – Witam wszystkich Państwa na posiedzeniu Komisji, tematem 
posiedzenia jest: 
1. „Lato w mieście” – plany, harmonogram imprez.  

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.  
3. Sprawy różne.  
Jeśli Państwo nie macie uwag do porządku, przejdziemy do punktu pierwszego. Otwieram dyskusje 
bardzo proszę.  
Ad. 1. „Lato w mieście” – plany, harmonogram imprez.  

Przewodniczący Andrzej Mentel – Otwieram dyskusję. Proszę o uwagi i zapytania.  

Zbigniew Panek – w materiałach jest napisane, ze dzieci będą mieć organizowane wyjazdy między 

innymi na Stadion Śląski do teatru myślę sobie że jeśli będą takie upały jak teraz to takie wyjazdy 

mijają się z celem. Sugeruję, aby to zmienić na imprezy plenerowe, wyjazdy na świeże powietrze.  

Dyrektor MOSIR  J. Kużdżał – jeżeli chodzi o wycieczki wyjazdowe one są organizowane przez MOSIR 

od wielu lat i mamy w tym doświadczenie, jeżeli zabieramy dzieci np. na Stadion Śląski to tam są 
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pomieszczenia klimatyzowane, zawsze dbamy o wodę. Dzieci są zorganizowane ja nie widzę tutaj 

żadnego zagrożenia wynikającego z tych wycieczek, które my proponujemy.  

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – będziemy elastycznie reagować na sytuację i w przypadku 

takich skrajnych upałów będziemy podejmować decyzję o przełożeniu wyjazdu, albo zmianie 

lokalizacji. Będziemy dbać o nasze dzieci, aby były zadowolone.  

Zbigniew Panek – dziękuję bardzo Panie Burmistrzu.  

Beata Marcinkowska – to jest ramowy program, wszyscy będziemy dopasowywać program do 

sytuacji, aby dzieci miały przyjemne wakacje. 

Przewodniczący Komisji  Andrzej Mentel – za kilka dni otwieramy basen, może warto się zastanowić 

nad zajęciami na basenie to tak moja propozycja.  

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – zastanowimy się nad tą propozycja z wydziałem.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel – jeśli nie ma więcej pytań przechodzimy do kolejnego 

punktu  

Ad 2 Zaopiniowanie materiałów sesyjnych  

Projekt Nr 66  

w sprawie: określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Czeladź w roku szkolnym  2021 /2022.  

Brak pytań  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”- 7 
Głosów „Przeciw” –0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 7 

 

Ad 3 Sprawy bieżące.  

Brak pytań 

Przewodniczący Andrzej Mentel – Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji 
Edukacji Kultury i Sportu.  
 

       Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu 

            Andrzej Mentel 
W załączeniu: 

Lista Obecności 

Protokół napisano dnia 

Protokolant: Joanna Kwarciana 

Protokół umieszczono w BIP …………… 
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